
Jednání Školské rady Základní školy Žďár nad Sázavou, Švermova 4

Kdy: 15.6.2016  v 15:15 hodin

Kde: ředitelna

Přítomni:  Mgr. Eva Kociánová, Mgr. Marek Koudela, Pavel Novák, Alena Prokopová, Mgr. 
Dana Králová

 Omluveni : Ing. Josef Klement

Hosté: PaedDr. Jaroslav Ptáček

Program:

1.   Přivítání předsedkyní  ŠR pí. Kociánovou 

2.   Dodatečné představení nového člena ŠR - zástupce rodičů, pana Pavla Nováka

3.   Hodnocení školního roku 2015/2016 – pí. Kociánová

- soutěže během roku 2015/2016

- přijímací řízení na střední školy

- závěrečné zkoušky 9. ročníku na škole

- odsouhlasen dodatek ke školnímu řádu – používání mobilních telefonů (jasná pravidla pro 
omezení)

4.   Slovo ředitele

- nové právní předpisy

   a) žáci se mohou obracet na ŠR

    b) od 1.7.2017 povinné předškolní vzdělávání

- organizace školního roku 2016/2017  ( priority školy)

- školní družina – rozšířený kapacity

- informace o soudním řízení s bývalou zaměstnankyní

- školní kalendář na příští rok 2016/2017, ( nabídka ŠR i SRPŠ na text do kalendáře), jeho 
financování i distribuce)



- projekty školy – úspěšně zpracovaná udržitelnost tří projektů

                            -  projekt šablony budeme realizovat až v roce 2017

- 9. -11.9.2016  - návštěva Polska  - spolu s delegací města + muzika a tanečníci

- oceňujeme spolupráci se SRPŠ (schůzky, sportovní utkání i společenské setkání)

5.  Různé

- pí. Prokopová – zápis do 1. tříd proběhne  7. a   8.4.2017, což je dodatečná informace po 
souhlasu ostatních ŘŠ

- pan Novák dotaz na pí. Prokopovou – Jak by mohlo město pomoci s provozem ICT na 
základních školách? V rámci porady ředitelů upřesnit možnosti, dát požadavek zřizovateli.

- pan Novák – pochvala za členy SRPŠ za novou třídu pro družinu a její využívání

- pan Novák – pochvala kuchyně – nového vedení a nabídky spolupráce s rodiči

- dotaz na obědy sociálně slabých žáků- odpověděl pan ředitel – vedoucí školní kuchyně 
vyplnila a odeslala potřebné materiály na Kraj. 

- pan Novák – apeluje na rekonstrukci hřiště, aby zůstala stále aktuální projektová 

   dokumentace, nabízí pomoc při zajišťování sponzorských akcí. Je to priorita školy i rodičů, 
aby bylo bezpečné cvičení. (využívá i družina a sousední mateřská školka)

- pí. Prokopová upozornila ŠR na podání žádosti Spolku SRPŠ na zámecké škole – souhlas  

  s umístěním sídla Spolku a IČO Spolku.

Závěr: ŠR rozhodla o dalším termínu schůzky na 1.9.2016 ve 14.00 hod.

Zapsal : Mgr. Koudela Marek


